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                                                                                                           Kożuchów, 01.03.2019 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.7.2019.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 
 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 28 lutego 2019 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Proszę o podawanie do wiadomości w formie komunikatu publicznego np. na stronie internetowej 

kożuchowskiego urzędu miejskiego informacji o terminie oraz miejscu przeprowadzania tzw. etapu 

rozmów kwalifikacyjnych w procedurze naboru w ramach ogłaszanych konkursów na stanowiska 

kierownicze gminnych jednostek organizacyjnych i instytucji kultury. Obowiązujące przepisy prawne nie 

zabraniają, aby osoby zainteresowane mogły uczestniczyć w konkursach w charakterze obserwatorów 

w części postępowania konkursowego obejmującej prezentację koncepcji funkcjonowania i rozwoju 

danej gminnej jednostki organizacyjnej lub instytucji kultury, przygotowanej przez kandydata na 

stanowisko kierownicze wraz z jego odpowiedziami na pytania członków komisji. Upublicznienie 

zmagań konkursowych pozwoliłoby na podniesienie poziomu merytorycznego konkursu, jednocześnie 

taki system umożliwiałby społeczną kontrolę pracy komisji, a także konfrontacje późniejszych działań 

osoby wyłonionej w drodze konkursu z jego przedstawianymi wówczas zamierzeniami. 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

2. Proszę o informację, na jakim aktualnie etapie jest zadanie polegające na budowie dwóch zatok 

autobusowych (zwane : rozbudową) w ciągu drogi wojewódzkiej nr 283 w Studzieńcu. 

  

3. Proszę o informację, ile wpłynęło do gminy wniosków od roku 2014 z prośbą od mieszkańców 

o przejęcie drogi będącej ich własnością na mienie gminy. Moje pytanie jest w nawiązaniu do projektu 

uchwały Rady Miejskiej w Kożuchowie na druku VII.2.19. (Uchwała Nr VII/58/19 Rady Miejskiej 

w Kożuchowie z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy 

Kożuchów) ,bowiem po rozmowach z kilkoma właścicielami podobnych dróg na terenie gminy, wszyscy 
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mi potwierdzili, że otrzymali w takiej sytuacji odmowę. Więc moje pytanie jest odnośnie ile wniosków 

tego typu wpłynęło od roku 2014 i ile zostało rozpatrzonych pozytywnie. 

  

4. Proszę o umieszczenie na stronie www.kozuchow.pl bezpośredniego kontaktu do osoby, która 

przyjmuje zgłoszenia odnośnie awarii oświetleniowej na terenie gminy. Prośbę swoją motywuję faktem, 

że wielokrotnie mieszkańcy mi zgłaszali awarie oświetlenia drogowego z jednoczesną informacją, że 

w przypadku braku możliwości przekazania tego do sołtysa, nie wiedzą do kogo w urzędzie to zgłosić 

bo nigdzie nie ma o tym informacji. 

5. Proszę o spis planowanych do realizacji w tym roku inwestycji, polegających na uzupełnieniu 

oświetlenia drogowego na terenach wiejskich, informacje takie przekazywane były podczas komisji 

rozpatrującej budżet gminy na rok 2019. 

6. Proszę o spis planowanych do realizacji w tym roku inwestycji polegających na utwardzeniu bądź 

naprawie dróg gminnych na terenach wiejskich, informacje cząstkowe były przekazywane podczas 

komisji rozpatrującej budżet gminy na rok 2019. 

 

 

  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

           Halina Perdian 

http://www.kozuchow.pl/

